
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 23. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 85
Vil ministeren på baggrund af den stærkt varierende bilagsmængde, der ledsager de kon-
krete dispensationssager, som forelægges Indfødsretsudvalget, redegøre for, efter hvilke 
kriterier ministeriets indfødsretskontor udvælger de bilag, der vedlægges, samt hvornår 
et bilag, der indgår i en sag, med sikkerhed kan siges at være irrelevant for udvalgets 
sagsbehandling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Marie Krarup
formand
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